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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mire elég a 21 százalékos béremelés, ha immáron 20,1 
százalékos a fogyasztói árak növekedése?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Olvasom  a  kormany.hu  oldalon,  hogy  eddig  nem  látott  pedagógusbér-emelés  jön.  Már  január
elsejétől 21 százalék a cél, feltéve, ha létrejön a megállapodás az Európai Bizottsággal. Hogy a
pedagógusbérek miként kapcsolódnak a rendszerszintre emelkedett  kormányzati  korrupcióhoz,  a
közpénzek kormányzati  propagandamédiába  történő talicskázásához,  a  dialógust  és  konszenzust
kerülő  jogalkotási  folyamathoz  vagy  éppen  a  civilek  vegzálásához,  azt  nem  is  értem.
Tisztességesebb  lett  volna,  mondjuk  a  Vodafone  megvásárlását  kötni  a  megállapodáshoz,  de  a
kormányzat láthatóan nem csak Brüsszellel, az Egyesült Államokkal – korábban az ENSZ-szel, a
WHO-val vagy éppen a katolikus egyházfővel –, de a hazai pedagógustársadalommal, a szülőkkel
és a diákokkal is háborút folytat. Ez szomorú.

Hogy mire elég a 21 százalék, azzal kapcsolatban álljanak itt a Központi Statisztikai Hivatal (KSH)
legfrissebb adatai: szeptemberben 20,1 százalékkal nőttek a fogyasztói árak tavaly szeptemberhez
képest. Egy hónap alatt 4,1 százalékkal gyorsult az infláció. Hogy mit hoz az októbertől decemberig
tartó  időszak,  azzal  a  KSH  januárban  jön  ki,  találgatásokba  nem  bocsátkoznék.  Amit  viszont
biztosan ki tudok jelenteni, hogy a fogyasztói árak és az infláció emelkedésének üteme mellett a 21
százalék az talán arra elegendő, hogy a tanárok helyzete ne legyen a mostaninál is sanyarúbb.

Miniszter  Úr!  Tudom,  a  döntés  a  miniszterelnöké,  a  Miniszterelnökséget  vezető  miniszter  csak
bejelent  és  magyarázkodik,  de  mire  elég  a  21  százalékos  béremelés,  ha  az  év  első  kilenc
hónapjában 20,1 százalékos volt a fogyasztói árak növekedése?

 



 
Várom megtisztelő válaszát!
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